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Onderwerp 

Vragen over Halte Werk 

 

Aan het College,  

 

Inleiding + Vragen: 

 

1- Betreffende onder andere Halte Werk: 
Blijkbaar is het Rijk van plan om BTW -21%- te gaan heffen op de gelden bij op 
afstand geplaatste samenwerkingsverbanden, bijvoorbeeld Sport NV en Halte Werk. 
Welke gevolgen heeft dit voor de gebruikers, cliënten, de gemeente, de 
financiën, planningen en vooruitzichten, hoe pakken wij dit op- en aan? 
Deelt u mijn mening dat dit geld voorHalte Werk in de kern en direct bestemd is 
voor cliënten en niet voor het Rijkspotje 'belasting toegevoegde waarde'? 
Ik ben van mening dat het op korte termijn informeren van de gemeenteraad zeer 
gewenst is. Wellicht is een BOT-overleg of toelichting bij een commissie op 
korte termijn een nog betere actie dan antwoord op bovenstaande vragen. 
 
2- Betreffende gewenste besparing door de komende regering op 
wijkverpleegkundige zorg: 
- Is het college bekend met het voornemen van de regering om 100 miljoen te 
bezuinigen op de wijkverpleegkundige zorg? 
- Heeft het college een idee wat het effect van deze bezuiniging zal zijn voor 
onze gemeente c.q. regio, zowel budgettair als inhoudelijk en wat de gevolgen 
zullen zijn voor onze inwoners, vroeg of laat wij allemaal, die nu en in de 
toekomst een beroep zullen doen op de wijkverpleegkundige zorg? 
- Bent u bereid bij het rijk te protesteren tegen deze bezuiniging? 
 

  

 

Conform artikel 37 RvO geeft de ondergetekende hierbij te kennen dat hij schriftelijk  

antwoord op bovenstaande vragen verlangt binnen dertig dagen na dagtekening.  

 

Lid van de Gemeenteraad Heerhugowaard 

 
Met vriendelijke groet, 
Jaap Koppelaar 

Fractie PvdA Heerhugowaard 
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De Partij van de Arbeid heeft op 25 oktober jl. twee vragen aan ons gesteld. 

Hieronder vindt u per vraag onze reactie.   

 

Vraag 1a:  

Blijkbaar is het Rijk van plan om BTW -21%- te gaan heffen op de gelden bij op 

afstand geplaatste samenwerkingsverbanden, bijvoorbeeld Sport NV en Halte Werk.  

Welke gevolgen heeft dit voor de gebruikers, cliënten, de gemeente, de financiën, 

planningen en vooruitzichten, hoe pakken wij dit op- en aan?  

Deelt u mijn mening dat dit geld voor Halte Werk in de kern en direct bestemd is voor 

cliënten en niet voor het Rijkspotje 'belasting toegevoegde waarde'?   

 

Antwoord: 

Uw vraagstelling richt zich op de recente berichtgeving waarbij gemeenten die een 

ambtelijke fusie aangaan per 1 januari 2018 toch weer BTW gaan betalen over de 

diensten die zij afnemen van het gezamenlijk ambtenarenapparaat. 

Voor de op afstand geplaatste activiteiten, zoals Halte Werk en de Sport NV, wordt 

het BTW-regime gevolgd, zoals dat voor dergelijke samenwerkingsverbanden geldt. 

Er is hier in het algemeen geen sprake van een kostenopdrijvend effect. Voor 

dergelijke organisaties geldt deze wijziging in de koepelvrijstelling per 1 januari 2018 

niet. Reden hiervan is dat hier sprake is van organisaties die zijn ingesteld om 

specifieke gemeentelijke activiteiten uit te voeren, terwijl bij een ambtelijke fusie 

ambtenaren voor het gehele scala van gemeentelijke activiteiten worden ingezet. 

  

Vraag 1b: 

Ik ben van mening dat het op korte termijn informeren van de gemeenteraad zeer 

gewenst is. Wellicht is een BOT-overleg of toelichting bij een commissie op korte 

termijn een nog betere actie dan antwoord op bovenstaande vragen. 

 

Antwoord: 

Gelet op de voorgaande beantwoording lijkt een BOT overleg of een toelichting in de 

commissie niet noodzakelijk. In een eerdere vraag hierover naar aanleiding van een 

mogelijke ambtelijke fusie met de gemeente Langedijk, is geantwoord dat wij de 

gevolgen van dit recente besluit verder onderzoeken. 

 

Vraag 2: 

Betreffende gewenste besparing door de komende regering op wijkverpleegkundige 

zorg: 

- Is het college bekend met het voornemen van de regering om 100 miljoen te 

bezuinigen op de wijkverpleegkundige zorg? 

- Heeft het college een idee wat het effect van deze bezuiniging zal zijn voor onze 

gemeente c.q. regio, zowel budgettair als inhoudelijk en wat de gevolgen zullen zijn 

voor onze inwoners, vroeg of laat wij allemaal, die nu en in de toekomst een beroep 

zullen doen op de wijkverpleegkundige zorg? 

- Bent u bereid bij het rijk te protesteren tegen deze bezuiniging?  

 

Antwoord: 

Het college is bekend met het voornemen in het regeerakkoord om 100 miljoen op 

wijkverpleegkundige zorg te bezuinigen. Inmiddels is ook bekend dat de nieuwe 

regering tijdens de beraadslagingen in de Tweede Kamer dit voornemen heeft 

ingetrokken. Daardoor is de beantwoording van uw vragen niet meer noodzakelijk.  

 


